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家長通告 2023-2024/231 

第二學期家長面談會 

 

敬啟者： 

 

  本校謹訂於四月二十六日（星期五）舉行「第二學期家長面談會」。詳情如下： 

 

時間： 下午四時十分至五時十五分 

地點： 各班課室 

備註： 1 學生須陪同家長出席。 

2 班主任將另行通知家長獲分配的面談時段。 

 

  為加強並深入了解學生的學業成績及在家庭中的表現，班主任將與每位家長及學生進行

面談及派發成績表，期望有助學生在學行上的成長，並進一步了解  貴子弟在校內外的表現。 

 

  如有查詢，請致電 2461 1555 與教務主任盧璚芝老師或班主任聯絡。 

 

 

 

  此致 

貴家長 

 

裘錦秋中學(屯門) 

 

 

 

陳月平校長謹啟 

 

二零二四年四月十六日 

http://www.jcctm.edu.hk/
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Parents Circular  

2023-2024/231 

 Parent’s Meeting of the Second Semester 

 

Dear Parents/Guardians, 

 

 

For strengthening the connection between parents and teachers, you are hereby invited to attend the 

parent’s meeting on 26 April (Friday) from 4:10 PM to 5:15 PM. The time will be allocated by the 

class teachers and parents will be informed of the meeting time later. We sincerely invite all parents 

to participate in this session so that both can understand more about the child’s conducts and studies 

development. 

 

Should you have any enquiries, please contact our Head of Academic Affairs, Ms Lo King Chi or 

your child’s class teacher via 2461 1555. 

     

 

Yours faithfully, 

 

 

Chan Yuet Ping 

Principal 
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e-class 通告回條部份 

（非繳費通告） 

________________________________________________________________________________________  

 

問題 1： 本人已知悉「第二學期家長面談會」事宜，並 

□ 有意出席面談會。（跳至問題 2） 

□ 未能出席面談會。 

 

問題 2： 共有____名家庭成員(不包括同學)蒞臨出席。 

□ 1 

□ 2 

□ 3 

□ 其他：____________ 

 

 

 

------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------ 

eClass Notice Reply Section 

 

Question 1: I am fully aware of the matters concerning the " Parent’s Meeting of the Second 

Semester" and 

□ I will attend the meeting. (Skip to Question 2) 

□ I will not be able to attend the meeting.  

 

Question 2: The total number of family members (excluding students) attending is ______. 

□ 1 

□ 2 

□ 3 

□ Other: ____________ 
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